

Hotel VIC has been rebranded as the Hyatt Centric Victoria Harbour Hong Kong 海汇酒店已重新命名为香港维港凯悦尚萃酒店

# Hyatt Centric Victoria Harbour Hong Kong takes on a new identity

# 香港维港凯悦尚萃酒店以全新形象登场

The Group's Hotel VIC on the North Point harbourfront has been rebranded as the Hyatt Centric Victoria Harbour Hong Kong, marking the Hyatt Centric brand's entry into the Greater China region. The rebranded hotel offers comfortable, premium service to those who love exploring, discovering and sharing happy moments.

### Stunning harbour views

The Hyatt Centric Victoria Harbour Hong Kong features 665 stylish guest rooms and suites, all boasting magnificent harbour views. A series of quality ancillary facilities are reserved for checked-in guests, including the rooftop outdoor infinity harbour-view pool, sauna and steam rooms, and VR flying machines in the 24-hour fitness centre.

The hotel has three eateries serving food and beverages. Cruise, on the hotel's rooftop, was inspired by the busy cruise ports in Southeast and Northeast Asia. Guests can enjoy Asian delicacies and cocktails while overlooking the panoramic view of the harbour either indoors or outdoors in this sky restaurant and bar. The Farmhouse café on level two delivers a farm-to-table international buffet with indoor and outdoor seating. The Farmhouse Deli provides delicious refreshments.

#### Easy access with full facilities

The Hyatt Centric Victoria Harbour Hong Kong is part of the Group's grand integrated North Point harbourfront landmark, supported by a comprehensive transportation network. The hotel is only about two minutes' walk from MTR North Point Station. Also close by are the North Point Ferry Pier, tram station and other public transportation. Travelling via the Central–Wan Chai Bypass, guests can go to Central conveniently in less than 10 minutes.

There is also a vast array of shopping, dining and leisure options available for hotel guests at Harbour North, which is the retail portion of the Victoria Harbour Development.

集团位于北角海滨地段的海汇酒店, 早前重新命名为香港维港凯悦尚萃酒 店, 成为 大中华区首间凯悦尚萃酒 店,为热爱探索、发掘及分享快乐时 刻的宾客提供舒适优质的服务。

## 维港醉人景致

香港维港凯悦尚萃酒店提供665间客房 及套房,设计时尚,均坐拥维港璀璨景 致。酒店设有一系列优质配套设施供住 客享用,包括户外顶楼无边际海景游泳 池、桑拿及蒸汽浴室,以及设有虚 拟现实飞行健身体验的全天候健身中 心。

餐饮方面,酒店共有三间餐厅。位于 酒店顶楼的Cruise空中餐厅及酒吧以 东南亚及东北亚繁忙的邮轮港口为 主题,设有室内雅座和户外露台, 方便宾客一边品尝亚洲佳肴和鸡尾 酒,一边无遮挡地欣赏维港景色。 The Farmhouse咖啡厅位于二楼, 设有室内及室外座位,提供由"农 场直送"到餐桌的国际自助餐。The Farmhouse Deli饼店则提供各式美味 轻食。

# 交通方便 配套齐全

香港维港凯悦尚萃酒店为集团在北角 维港临海大型综合地标的一部分,坐 享完善交通网络。酒店距离港铁北角 站仅约两分钟步程,而北角渡轮码 头、电车站和其他公共交通工具也 近在咫尺。经中环及湾仔绕道行驶, 10分钟内即可抵达中环,出入方便。

酒店宾客更可在海璇发展项目的零售 部分北角汇,享受多元化的购物、餐 饮及休闲体验。